
Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

Termín: 19. 9. 2016 

Místo: Restaurace Arkáda, Náměstí Svobody 32, Bučovice, 685 01 

Začátek: v 18:00 

Účast: Bedřich Chromek, Jiří Matyáš, Petr Gabriel, Petr Galasovský, Jan Stavělík, Petr Šíma, 

Pavel Brückner 

Omluven: Jan Šťastník 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 

3) Materiály z komisí ČFbU 

4) Školení sekretářů oddílů a rozhodčích 

5) KRD regionu VI – semináře rozhodčích, úvaha o školitelích, nastavení systému 

nominací 

6) LK regionu VI – nastavení systému řízení ligových soutěží mezi sekretariátem a LK 

7) Čerpání rozpočtu 2016 

8) Nastavení rozpočtu 2017 

9) Rozvojový plán regionu 

10) Různé 

Bod 1) Jiří Matyáš, hejtman Jihomoravského kraje, přivítal všechny přítomné a informoval o 

omluvě Jana Šťastníka z jednání. Petr Šíma uvedl Pavla Brücknera, nového pracovníka 

sekretariátu. VV schválil program jednání. 

Bod 2) Petr Šíma komentoval jednání regionálních sekretářů. RVV vzal na vědomí informace 

z jednání regionálních sekretářů. Nejvíce diskutované byly zdravotní prohlídky. RVV vzal na 

vědomí současné řešení ve florbale. 

Bod 3) Jiří Matyáš informoval o vytvoření nových celostátních komisí, úpravě názvů a jejich 

předsedů i složení komisí. Region VI zastupují v komisích Bedřich Chromek a Roman 

Grabovský. Členové VV byli informování o chystané změně přesunu sekretariátu v Praze. Petr 

Šíma vznesl úvahu o tom, pod kterou komisi spadá regionální komise mládeže a metodiky. 

Bod 4) Petr Šíma informoval RVV o předsezónních školeních. Většina oddílů má vyškolené 

sekretáře. Existují i oddíly, kde nedostatečně nebo pozdě reagují na školení před začátkem 

sezóny. Dva až tři oddíly stále řeší haly pro své pořádání. 

Proběhlo 9 školení rozhodčích (7x Brno, 2x Zlín). Naplánováno ještě jedno školení na 

konci září. Školení absolvovala i řada nováčků, ve velkém počtu se jedná o velmi mladé kluky 

ve věku 15-17 let. Diskutována zaměřená kampaň na přilákání rozhodčích => ve Zlíně vyšší 

účast, v Brně standardní. Celkový počet rozhodčích prakticky stejný jako loni. RVV po diskuzi 

navrhl předložit téma o navýšení počtu rozhodčích k diskuzi na schůzce předsedů 

regionálních KRD s celostátní komisí. 

Bod 5) Počet rozhodčích byl diskutován. RVV diskutoval nad semináři rozhodčích v průběhu 

sezóny a jejich počtech. Z hlediska účasti rozhodčích jsou výrazně preferovanější víkendové 



termíny, kde ale dochází ke střetu s termínovou listinou. Členové RVV se shodli na potřebě 

navýšení počtu školitelů rozhodčích (v současné chvíli 3 školitelé). 

RVV diskutoval také vzdělávání trenérů, kde dochází ke zpřísnění pravidel k zisku i 

nejnižší licence D pro nové trenéry. Nováčci nebo zájemci o nejnižší trenérskou licenci mají 

zpracovávat eseje nebo případná videa s tréninkovou jednotkou. Členové RVV se domnívají, 

že tato licence by měla sloužit především k navázání nových lidí do oddílů a poskytnutí 

základních informací o trenérské praxi, protože především menší oddíly se potýkají 

s nedostatkem personálního pokrytí ve svých oddílech. Tento stav je třeba přednést na 

schůzce regionálních sekretářů či hejtmanů. 

Ve Zlínském kraji nebylo před novou sezónou vypsáno žádné školení trenérů. RVV 

apeluje na regionálního metodika, aby bylo vypsáno školení trenérů ve Zlíně. 

Bod 6) Předseda ligové komise po domluvě se sekretářem komise prohlásil, že LK bude 

fungovat se sekretariátem ve stejném principu jako v minulém roce. Je třeba vyhodnotit 

sazebník pokut a udělat případné úpravy v sazebníku. RVV toto vzal na vědomí. 

Bod 7) Petr Šíma seznámil členy se stavem aktuálního rozpočtu 2016. Plnění rozpočtu je na 

příjmové stránce asi 90% a v nákladech okolo 40%. RVV diskutoval o nových prostorech 

(kanceláře) sekretariátu a jejich následného dovybavení, členové předběžně souhlasí 

s případnými investicemi do vybavení nových prostor. Petr Šíma předložil návrh ke koupi 

nového notebooku pro potřeby sekretariátu. RVV jej vyzval k předložení možných nabídek do 

příštího jednání. 

Bod 8) Petr Šíma předložil RVV návrh rozpočtu na rok 2017, který vychází z předchozího 

rozpočtu. Termín odevzdání na celostátní ekonomickou komisi je 10. 10. 2016. RVV krátce 

diskutoval předložený rozpočet. V následujících dnech bude otevřena diskuze všem členům 

RVV k případným úpravám či dodatkům navrhovaného rozpočtu. 

Bod 9) Petr Šíma předložil a krátce představil rozvojový plán regionu VI pro sezónu 

2016/2017. RVV diskutoval nad předloženým plánem a odsouhlasil jeho stávající podobu. 

Největší diskuze byla vedena nad stavem a rozvojem ženského florbalu. RVV se shodl, že 

k rozšíření počtu družstev v ženských soutěží může vést zavedení soutěže žákyň hrané 

v systému 3+1, který klade nižší nároky na počty hráček v družstvu. 

Závěrem RVV odsouhlasil další jednání na pondělí 17. 10. 2016 od 17:45 v restauraci Arkáda 

v Bučovicích. 

 

Konec: ve 20:20 

Zapsal: Pavel Brückner, sekretář 


